

Resort Name : Selected Hotel 特选酒店

Package Name : 5 Days 4 Nights Hongkong / Macau + Ngong Ping 360 Cable Car

Validity : As stated below 出发日期如下

Tour Code 游览代码 : JH-HKG-IH-F004-RHH

Price quoted per person basis (RM) | 价钱以一个人计算 (马币)

Departure Date 出发日期	Carrier 航空公司	Single 单人房	Twin 2人房	Child Bed 小孩有床	Child No Bed 小孩无床
2016 May 12	Cathay Pacific - CX	3638	2838	2412	2128.5
2016 Jun 09, 23, 30	Cathay Pacific - CX	3638	2838	2413	2129
2016 Jul 14, 21, 28 2016 Aug 04, 11, 18, 25	Cathay Pacific - CX	3688	2888	2455	2166
2016 Sep 01	Cathay Pacific - CX	3688	2888	2455	2166
2016 Sep 22	Cathay Pacific - CX	3938	3038	2583	2279

Notes :

- Price quoted per person basis (RM)
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- The above rates are only applicable for Malaysian.
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding (validity at lease 6 months)
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mention hotel are fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.**
- **For all Airlines: check in luggage is 20 kgs for each pax (Only 1 luggage per pax) and inclusive of meal on board and drink.**
- Seats availability is subject to seats allotment only, should our allotment being fully booked. Tour fare for new booking is subject to airline's current fare.

注意事项 :

- 价钱以一个人计算 (马币)
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于2成人同床
- 正版护照有效期至少6个月才可登机
- 如果以上提到的酒店都订满了, 类似档次的酒店将安排。酒店如有变更, 恕不另行通知
- **每位乘客享有20公斤来回拖运(只允许一件行李), 来回机上包含餐饮。**
- 如所选的出发日期已客满, 新加入客人的团费将根据当时购入的机票差价来调整团费。

Package includes:

- Airfare
- Airport Taxes
- Check in 20kg Baggage (Max 1 baggage per pax)
- 4 Night's accommodation based on Twin/Triple sharing
- 2 Breakfasts ,1 Lunch , 2 Dinners (non-halal or vegetarian)
- Return local airport transfer (SIC Basis)
- Escorted orientation tour with Chinese speaking guide
- Tour & transfer as itinerary (SIC Basis)
- Entrance fees as itinerary
- Driver & Tour Guide tipping

Package excludes:

- Personal Expenses.
- Travel Insurance (RM 48 per 5 days per person)
- High Season surcharge
- Entry visa application (if applicable)
- 6 % GST

团费包含:

- 机票
- 机场税
- 托运行李 20kg(每位只允许一件行李)
- 4 晚住宿双/三人房
- 2 早餐 ,1 午餐 , 2 晚餐 (非清真或素食)
- 回返当地机场接送 (集体)
- 护航向导华文导游
- 指定行程 (集体)
- 指定行程门票
- 司机及导游小费

团费不含:

- 个人开支。
- 旅游保险 (每人 48 令吉 / 5 天)
- 旺季附加费
- 签证 (如需要)
- 6% 消费税

Itinerary : 行程简介

5D4N

HONG KONG/MACAU + NGONG PING 360 CABLE CAR

HHR



★ **Special Cuisine :** • Roasted Goose Meal • Hong Kong Dim Sum Breakfast
• Lantau Island Vegeterian Meal

Schedule:

D1 KL-HONG KONG (MOB/D)

- Victoria Peak
- Madame Tussaud's
- Sky Terrace 428
- Lady Street

Hotel: Panda Hotel or Similar

D2 HONG KONG (B/L/D)

- Golden Bauhinia Square + Photographer
- Repulse Bay
- Aberdeen Fishing Village (Optional: Boat Ride)
- Ginseng shop
- Jewelry shop
- Ngong Ping 360 (include cable car)
- Citygate Outlets (Tung Chung)

Hotel: Panda Hotel or Similar

D3 HONG KONG

- Free Day

Hotel: Panda Hotel or Similar

**D4 HONG KONG
MACAU (L)**

- A Ma Temple
- Macau Tower (ground floor)
- Kum Lam Status
- Ruins of St. Paul Cathedral
- Prosperity Tree
- Casino
- Local product shop

Hotel: Posada Marina Infane Hotel or Similar

**D5 MACAU
HONG KONG AIRPORT-
DEPARTURE (B/MOB)**

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



HONG KONG

- ☑ **Golden Bauhinia Square** - located outside the Hong Kong Convention and Exhibition Centre on the Wan Chai waterfront marks the most significant occasion in Hong Kong's history.
- ☑ **Repulse Bay** - is one of the most famous beaches and it is situated in the southern part of Hong Kong Island, it is the most amazing bay in the region.
- ☑ **Aberdeen Fishing Village** - Aberdeen, Hong Kong Island, the southern tip of a fishing village, has a strong fishing features, it has been used by many tourists is the favorite place for tourist to visit this one is that people pay more attention to the fishing village of Aberdeen Poetry and Harbour symbiosis of the environment, the world famous Jumbo Floating Restaurant is also located here.
- ☑ **Ladies' Market** - is a must visit destination for fashion lovers with an eye for bargain-priced clothing.

MACAU

- ☑ **A-Ma Temple** - is dedicated to the god A-Ma (Mother and Queen of the Sea) whom Macau is named after. And consists of Ming dynasty shrines, prayer halls, pavilions and gardens creeping up the hillside.
- ☑ **Statue of Kun Lam** - The bronze Kun Lam Statue, measuring 20 metres in height, and the dome-shaped lotus base, which is 7 metres high, 19 metres in diameter and is composed of sixteen petals.
- ☑ **Ruins of St. Paul** - Ruins of St. Paul's in Macau are marvelous sample of the Catholic history of this former Portuguese colony.

Optional Tour: • Hong Kong Disneyland (Include Entry Ticket & Transfer) [Rm 390/(Adult) / [Rm 360 (Child)]
• Ocean Park (Include Entry Ticket & Transfer) [Rm 260/(Adult) / [Rm 240 (Child)]

5天4夜

香港/澳门 + 昂坪 360 缆车

HHR



★ 风味餐: • 烧鹅餐 • 香港点心早餐 • 大屿山斋宴

精简行程:

观光景点:

第一天 吉隆坡-香港

(机上用餐/晚餐)

- 太平山
- 杜莎夫人蜡像馆
- 凌霄阁摩天台 428
- 女人街

酒店: 香港悦来酒店或同级

第二天 香港 (早/午/晚餐)

- 金紫荆广场 + 摄影
- 浅水湾
- 香港仔渔村 (游船自理)
- 药材店
- 珠宝店
- 昂坪 360 (含缆车)
- 东荟城名店仓

酒店: 香港悦来酒店或同级

第三天 香港

- 自由活动

酒店: 香港悦来酒店或同级

第四天 香港 澳门

(午餐)

- 妈阁庙
- 澳门塔 (底楼)
- 观音像
- 大三巴
- 永利吉祥树
- 赌场
- 土产店

酒店: 皇庭海景酒店或同级

第五天 澳门 香港机场 - 回程

(早餐/机上用餐)

行程次序, 以当地旅行社安排为准。



香港

- **金紫荆广场** - “永远盛开的紫荆花”雕塑 - 矗立于香港会议展览中心新翼海旁的博览海滨花园内。
- **浅水湾** - 浅水湾的海岸线蜿蜒曲折, 宛如一弯新月。绵长的海滩, 宽阔的滩床, 幼细柔软的沙子, 平静如镜的海面, 使她成为香港最美丽的海滩之一。
- **香港仔渔村** - 香港仔是香港岛南端的一个鱼村, 拥有浓厚的渔港特色, 使它至今乃旧是受众多游客喜爱的旅游观光之地, 来此一游的人们更看重的是香港仔渔村与港湾共生的诗画之境, 闻名遐迩的珍宝海鲜舫也坐落于此。
- **“女人街”** - 位于旺角, 是香港热门的露天集市, 也是一众时装迷搜购时尚服饰的热点, 外国游客必到的购物地点。

澳门

- **妈阁庙** - 主奉海神妈祖, 是位于澳门半岛西南方的标志性建筑物之一, 现为澳门三大古刹中最古老者 2005 年作为澳门历史的部分被列入世界文化遗产名录内。
- **观音像** - 观音像高 20 米, 整个莲花座高 7 米, 直径为 19 米, 由重 50 吨青铜制成
- **大三巴** - 澳门大三巴牌坊是澳门的地标性建筑, 也是澳门的象征。大三巴牌坊位于澳门大巴街附近的小山丘上, 是当年圣保罗教堂的遗迹。

自费项目: ● 香港迪斯尼乐园 (含门票&接送) [RM 390 (成人)]/[RM 360 (小孩)] ● 海洋公园 (含门票&接送) [RM 260/ (成人), RM 240/(小孩)]

Flight Schedule / 航班表:

Departure	Return
-----------	--------

出发	回程
KUL - HKG CX 790 1030 - 1435	HKG - KUL CX 729 1600 - 1950

Terms & Conditions :

- The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition.
- The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control.
- Prices are subjected to change without prior notice.
- In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically.
- **Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required.**
- **Full payment is required before 4 weeks of departure date.**
- Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit.
- Reservation is subjected to room availability.
- No insurance coverage.

- **Price subject to 6 % GST**
- Fees Charge = Tour fare + 6 % GST (effective 1 Apr 2015) .
- **No GST applied for Oversea Package (T&C Applied)**

条款及细则 :

- 再不可预测的状况下, 管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程, 替换车辆或取消旅游。
- 发生故障的损失, 丢失行李或私人物品, 生病, 受伤或死亡, 以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商, 不承担任何法律责任或追究。
- 价格如有更改, 恕不另行通知。
- 如果取消或减少客房, 定金或预付款将被自动取消。
- **预订确认后, 须付总费用的 50% 为定金**
- **出发前 4 周, 必需支付全额费用**
- 取消预订, 全部或部分已付款项恕不退还。
- 预订视房间, 配套空位进行供给。
- 没有保险签购于任何行程, 顾客需自行签购。

- **价钱需征收 6% 消费税**
- 团费计算方法 = 团费 + 6% 消费税 (1 号 4 月 2015 年开始)
- 国外配套没有征收消费税。 (附加条件)